

7D5N SCENIC TREASURE TROVE OF TOCHIGI



TOUR CODE: TY07T

D	BFT	LUNCH	DINNER	HOTEL ACCOMMODATION or SIMILAR
1	-	-	-	→
2	→	Yuba Gyoza local cuisine set	Hotel	New Shiobara Onsen Hotel
3	Hotel	Yakiniku set with pork or chicken	Hotel	Urabandai Kogen Onsen Hotel
4	Hotel	Tempura Set	Hotel	Nikko Kinugawa Onsen Hotel Mikatsuki
5	Hotel	Edo Wonderland Local food	Shabu Shabu Buffet	Sunshine City Prince Hotel
6	Hotel	Ramen set	Seafood Grill Set	
7	Hotel	→		



Goshikinuma Lakes

Day 1 Singapore → Tokyo

Day 2 Tokyo Ibaraki – Ushiku Daibutsu “ Great Buddha of Ushiku” the tallest bronze Buddhist statue in Japan - **Nakaminoto Fish Market** explore the various stalls and try enormous fresh seafood or sushi - ***Hitachi Seaside Park** view of seasonal flowers fields (Nemophila: early – end Apr, Rose: early – early Jun, Kochia: mid Jun - Oct) – **Tochigi** – free time at Outlet Shopping Mall at Nasu.
 (*Nov-Mar: Hitachi Seaside Park will be replaced by Kairakuen. * Flower season is subject to weather condition.)

Day 3 Goshikinuma lakes known as five coloured lakes – **Lake Inawashiro** known as Heavenly Mirror Lake and famous for its crystal clear water – **Tsuruga Castle** a modern reconstruction of the original castle in Northern Japan – **Ouchi-juku** a well preserved small post town during Edo period (1603-1867) – **To-no-hetsuri** national natural monument and consists of tower shaped cliffs overlooking a Okawa River.

Day 4 Lake Chunzenji also called Sea of happiness, Japan’s highest elevation natural lake – **Kegon Fall** one of the three greatest water falls in Japan – **Kinugawa ropeway riding** – **Kinugawa** one of Japan’s foremost spa resort, boasting an abundant supply of hot spring water and a deep sense of harmony with rich natural surroundings of Nikko National Park.

Day 5 Edo Wonderland Nikko Edomura a Japanese cultural theme park in the Kinugawa Onsen area of Nikko. To deepen your experience in Edo and create some beautiful photo memories, you can change into Edo period clothing and become an Edo inhabitant for the day. Once you transform into your Edo self and stroll around the town, you will feel as if you were a historical drama’s main character. (Kimono/ Samurai costume included)

Day 6 Takeshita Street which are lined by many trendy shops, fashion boutiques, used clothes stores, crepe stands and fast food outlets geared towards the fashion and trend conscious teens - **Harajuku – Ginza – Shinjuku – Teamlab Planets Tokyo** digital art museum which are Japan’s most high-profile collective of digital artists and creators.

Day 7 Tokyo → Singapore

Note :

1. During major international or local festive events, accommodation may not be arranged as stated as above.
2. Tour groups may be merged and sequence of itinerary is subject to change without prior notice.
3. Bonus tour will be not replaced nor refunded.
4. All hotel ratings are based on local standard. In case of hotel rooms are running full, an equivalent standard hotel will be served as replacement.
5. In the event of any discrepancy between the English and Chinese itineraries, the Chinese version shall prevail.
6. Room type, size and/or view are allocated by hotel/resort, subject to availability.
7. Tour is fully conducted in Mandarin.



6533 1788
enquiries@hongthai.com.sg

7天5晚探索宝库栃木县



TOUR CODE: TYO7T

天数	早餐	午餐	晚餐	酒店住宿或同级
1	-	-	-	→
2	→	豆腐皮饺子	酒店内	新盐原温泉酒店
3	酒店内	日式烧烤	酒店内	里磐梯高原温泉酒店
4	酒店内	天妇罗套餐	酒店内	日光鬼怒川三日月温泉酒店
5	酒店内	日光江户村特色餐	日式寿喜锅自助餐	太阳城王子大酒店
6	酒店内	拉面套餐	海鲜烧烤套餐	
7	酒店内	→		



第一天：新加坡 → 东京

第二天：东京茨城县 - 牛九大佛 “茨城县最高大佛”日本最高的青铜铸造佛像- **那珂湊鱼市场**, 鱼市有一排又一排的摊位, 售卖各种鱼类和海鲜。起价十分公道。- ***日立海滨公园** 四季花田景观 (粉蝶属花: 4月上旬~下旬、玫瑰花: 6月上旬~6月下旬、地肤子花: 6月中旬~10月) - **栃木县 - 那须花园奥特莱斯** 自由活动。(11月-3月: 由游乐园替代日立海滨公园。*花期视天气情况而定。)

第三天：五色沼, 是磐梯山在一个世纪前爆发时, 形成的五座火山口湖 - **猪苗代湖** 被称为天镜湖, 以其清澈的水而闻名 - **鹤城** 是日本规模最大的城郭 - **大内宿** 是江户时代 (1603-1867) 的一个为旅客服务的驿站城镇。许多建筑从那个时代保留至今, 让游客体验一场真正的时光旅行, 感受日本文化最丰富的时代之一。- **To-no-hetsuri** 国家自然保护区, 由奇岩怪石与多彩枫叶的塔形悬崖组成的一道绝景。

第四天：中禅寺湖 又被称为幸福之海, 日本海拔最高的天然湖泊 - 观赏日本三大瀑布之一的**华严瀑布** - **鬼怒川** 是日本首屈一指的温泉乡胜地之一。这里拥有丰富的温泉水量, 特征为非常温和。乘坐**鬼怒川索道**, 亲身感受奥日光的世界级大自然、鬼怒川的溪谷美

第五天：江户仙境日光江户村 是位于日光鬼怒川温泉地区的日本文化主题公园。为了加深您在江户的体验并留下一些美丽的照片回忆, 您可以换上江户时代的服装, 成为当天的江户居民。一旦您变身为江户时代的自己, 在城镇中漫步, 您就会感觉自己仿佛是一部历史剧的主角。(和服或武士服已包括)

第六天：竹下通 是位于日本东京原宿的街道及商店街, 两旁以时装店、首饰店、咖啡店、日式可丽饼店与餐厅为主, 大部分为小型商店, 吸引年轻人及游客到访。- **原宿 - 银座 - 新宿 - Teamlab Planets Tokyo** 是一个由艺术团体 teamLab 的四个巨型艺术作品空间和两个庭园组成的“进入水中的博物馆和与花融为一体的庭园”。

第七天：东京 → 新加坡

备注:

- 1、在国际或当地重大节日活动期间, 酒店住宿可能无法照行程安排。
- 2、团队如有合并或行程顺序更改, 恕不另行通知, 将以当地旅行社安排为准。
- 3、红利行程将不由其它行程取代或退款。
- 4、酒店评级以当地为标准。酒店客房已满等因素, 将以同等等级酒店取代。
- 5、中英文行程如有差异, 以中文版为准。
- 6、房间的差异如类型、大小和或景观均由酒店分配而定。
- 7、团体全程将以华语讲解。



康泰旅行社
HONG THAI TRAVEL



6533 1788

enquiries@hongthai.com.sg